
Uzasadnienie 

Do Rady Miejskiej w Poniecu wpłynęła drogą elektroniczną petycja złożona przez 

Pana Piotra Baturę Prezesa Ogólnopolskiego Stowarzyszenia „KOMINKI i PIECE” 

z prośbą o rozpatrzenie petycji.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu w dniu 15 września 

2022 roku zapoznała się z przedmiotową petycją i ustaliła, co następuje: 

Wniesiona petycja zawiera prośbę o przyłączenie się do petycji w sprawie 

obniżenia stawki VAT na drewno opałowe wraz z prośbą o poinformowanie 

mieszkańców o prowadzonej akcji zbierania podpisów. 

Wniesiona petycja została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej 

gminy Poniec, w związku z czym każdy mieszkaniec może się zapoznać z jej treścią 

i podjąć stosowne działania poprzez złożenie podpisu online. 

W kwestii przyłączenia się online rady gminy do niniejszej petycji Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji zwróciła uwagę, że wskazany adres elektroniczny nie umożliwia 

przyłączenia się do petycji organom kolegialnym. 

W związku z tym, że organy stanowiące jednostek samorządu terytorialnego są 

organami kolegialnymi, jedyną formą prawną, w której rada gminy może 

wypowiedzieć się w przedmiotowej petycji, jest uchwała. 

Tym samym w tej części petycja nie zasługuje na uwzględnienie. 

 


